
Referat til skolebestyrelsesmøde 20.5.2021  
  
Afbud:   
  
Referent:  CR 
Spørgetid:   
  
258. Corona  
Status på undervisningen 
For at kunne dække vagtsituationen har vi vurderet at kunne løses ved at 
5.-8. klasse må gå hjem for at holde spisepause fra kl. 11.30-12.30. Har de 
ikke muligheden for det, hvis de evt. bor for langt væk, har hver klasse et 
langbord de kan sidde ved i kantinen under opsyn. 
  
259. Antimobbestrategi  
Antimobbestrategi er gennemgået, tilrettet og godkendt. 
 
 
260. Planlægning af kommende skoleår 

Kalender  
28. august i stedet for 9. september 
 
Skoleplan 

Indsatser i kommende skoleår skal fremgå af planen. Det er et samarbejde 
mellem Ledelse, TR og lærerstaben. 
Det er de ting der lægger ud over den faglige undervisning. Det kan 
eksempelvis være ressourcetimerne. Der skal være ne proces der kvalificerer 
planen. 

Ny lærer til august i matematik, naturfag og idræt – hovedsageligt til 1. 
klasse. Stillingen er slået op. 

 
261. Årets brug af vikar  
Vi har haft et lavt sygefravær. Få vikarmidler til sygdom og noget til kendt 
fravær. En del er gået til corona-relateret strukturændringer. Halve klasser 
m.m. Vi har haft en rigtig god vikarstand.  
Vi arbejder videre på at vikarer har kendskab til portaler fra starten af. 
  
 
262. Sidste skoledag og Dimission 
Vi må godt holde dimission i hallen for 500 mennesker. 
 
   
 
 
 



263. Nyt fra   
Formanden:  

Vi talte med politikerne omkring flydende skoledistrikter og de blev klar over at 
det ikke var ok. Det bliver taget op igen efter valget. Kommunikationen 
omkring var ikke i orden. Formandsgruppen var enige. Det fungerer rigtig godt 
i formandsgruppen.  
Har fået invitation til landsmøde i Viborg 19.-20. november.  
Har fået henvendelse fra Kræftens Bekæmpelse angående et spørgsmål til 
drøftelse - må lærere ryge i arbejdstiden?  
Der var delte meninger –  
Mobilindsamling i klasserne – vi hører ikke om problemer med mobiler i timer 
og pauser. 
 
 
 

• Ledelsen:  Susanne er gået ud af bestyrelsen. Evt. et suppleringsvalg til 
efteråret. Vi er i gang med fagfordelingen. Solstrålen skal restaureres og vi 
lægger lokaler til.  

  
• Medarbejderne:  LL bliver afløst af BK til næste skoleår. Fagfordeling er 
ved at være afsluttet. Skemaønsker fra lærerteam er gået i gang. 
Parallellægning af timer m.m. Eleverne får deres skema inden 
sommerferien. 

  
• Eleverne: Vi vil gerne have eleverne med igen. Hvor bliver de af? Hvad 
kan vi gøre – tage dem i hånden de første gange. Evt kan en 
Undervisningselevmiljørepræsentant udpeget af elevrådet deltage i AMG 
arbejdet. 
 
• Andre:   

  
264. Diætliste  
 
265. Punkter til kommende møder:  

• Vikardækning – fagudvalg(apps) – on board 
• Suppleringsvalg – kandidater 
• Makerspacebesøg til næste møde – næste gang er med forplejning  
  



Skolebestyrelsesmøder skoleåret 2021- 2022 

Kl. 17:00 - 19:00 

 

9. september                       

14. oktober 

25. november 

13. januar 

17. februar 

31. marts 

5. maj 

16. juni 

 


